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 Потпредседник Владе Србије Расим Љајић изјавио је да није реално очекивати да се у
унутрашњем дијалогу о Косову дође до компромисног решења и да би референдум о том
питању можда био добро решење.

  "Није реално очекивати да се током унутрашњег дијалога о Косову дође до
компромисног решења, с обзиром на дијаметрално супротне ставове који преовлађују у
друштву, зато би можда референдум био добро решење", рекао је Љајић за лист Данас.

  

Унутрашњи дијалог о Косову иницирао је председник Србије Александар Вучић, а одвија
се од октобра у организацији Владе Србије.

  

Вучић је гостујући на телевизији Хепи рекао да ЕУ неће дозволити да Србија постане
чланица без решеног питања граница и да ће на крају "народ на неком референдуму
морати да каже шта мисли о томе".

  

(Бета)
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